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onderwerp: Onderzoeksresultaten en monitoring KBB

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 28 oktober 2020,

constaterende dat
1. de gemeenteraad met het besluit van het KBB een startschot geeft voor variant 2c 

en een peilverlaging in het laagste deel van de binnenstad
2. monitoring van groot belang is bij de verdere uitvoering van dit project en een moni- 

toringsplan nog moet worden opgesteld.
3. het onderzoek van nadeelcompensatie over een halfjaar aan de gemeenteraad 

wordt aangeboden en nog naar een financieel en rechtvaardig systeem moet worden 
gezocht die een oplossing biedt voor de mogelijkheden van financiering voor de 
pandeigenaren.

4. nog meerdere onderzoeken volgen naar de overlast door de toename van hoogte
verschillen, de aanpak van riolering op privé terrein en onderzoek naar ondersteu
ning van eigenaar- bewoners voor ‘aanspreekpunt woningverbetering’.

is van mening dat,
1. na het raadsbesluit nog diverse onderzoeksresultaten en monitoringsresultaten be

schikbaar komen.
2. De aanpak nog een lange doorlooptijd kent.
3. Voldoende draagvlak in de stad als ook in de gemeenteraad nodig is voor een voort

varende aanpak van het KBB.

verzoekt het college
1. de gemeenteraad tot 2032 in de P&C cyclus, met door het college nader te formule

ren beleidsindicatoren, te informeren over de uitkomsten van de onderzoeks- en mo
nitoringsresultaten van het KBB en waar nodig tussentijds te informeren.

2. wanneer de uitkomsten van onderzoek en monitoring moeten leiden tot een bijstel
ling van de aanpak, dit ook te doen en de gemeenteraad hierbij te betrekken.

en gaat over tot de orde van de dag.
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